
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 4. april 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 307
Ministeren bedes redegøre for, hvad baggrunden er for, at Udlændingestyrel-
sen ikke finder, at et asylcenter med maksimalt 200 helårspladser på den tidli-
gere SiD-skole i Svendborg er rentabelt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Trine Bramsen
formand

1/1

Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik 2012-13
UUI Alm.del  Spørgsmål 307
Offentligt


